
 
 

Referat årsmøte i Mysusæter Vel 

Mysusæter Fjellstue 

5 oktober 2024 

Kl 16:00-18:00 

 

Saksliste: 

SAK 1:Konstituering 

• Møteleder: Nicolay Eger 
• Referent: Hanne Bertnes Norli 
• Medlemmer til å underskrive protokoll: Carl Bonnevie, Kjell Krogstad 
• Deltakere: 32 stemmeberettigede medlemmer 

 

SAK 2: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Styreleder innledet med å beklage at årsmøte ble utsatt fra august til oktober, 
viser til begrunnelse knyttet til omlegging til nytt regnskapssysstem. Styret vil 
tilstrebe å avholde møte i august som angitt i vedtektene.  

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 

 

SAK 3: Årsberetning  2023/2024- gjennomgang 

Styreleder gikk gjennom årsberetning, med vekt på styrets arbeid og aktiviteter 
inneværende år. Et viktig praktisk arbeid i perioden har vært å rydde i 
medlemsmasse, og få oversikt over betalende medlemmer.  

Vedtak: Årsberetningen ble tatt til etteretning 

 

SAK 4: Revidert regnskap 2023 – gjennomgang 

Styreleder gikk gjennom overordnet regnskap og utvalgte poster.  

Vedtak: Regnskapet ble enstemmig godkjent 



 
 

SAK 5: Budsjett  

Styreleder gikk gjennom budsjett for 2025. Budsjetterte inntekter er i hovedsak 
knyttet til medlemskontingent, og inntekter som følge av salg av stikart. Det er 
rom for effektivisering av kostnader. Velforeninger har ikke krav om 
regnskapsfører og revisor. Styret har sammen med revisor blitt enige om å 
redusere administrative kostnader knyttet til datasystemer og regnskap. Styret 
kommer tilbake til konkrete løsninger på neste årsmøte. 

Vedtak: Budsjettet ble enstemmig godkjent 

 

SAK 6: Fastsettelse av kontingent – vedtak 

Saken omhandlet konkret forslag til ny modell for kontingent, i behandling av 
saken ble det mange gode innspill knyttet til hva som skal til for at MV får flere 
medlemmer, inkludert å markedsføre det arbeidet velet gjør, og å ta tak i nye 
oppgaver.  

Det er i dag ca 170 medlemmer i MV og anslagsvis rundt 750 hytter i området. 

Det er ønskelig å øke medlemsmassen, og få tak i yngre medlemmer. 

Styreleder la frem forslag om å endre kontingenten, ved å sette ned kontingent 
for personlige medlemmer til kr 300 og kontingent for hyttemedlem til kr 500.  

Det kom innspill om at velet bør kjøre vervekampanjer for å få flere 
medlemmer. Kanskje kan man bruke kartene som «gulrot» dvs at man får et 
kart (verdt kr 150) og så betale kr 500 i kontingent? 

Også innspill om at velet kan få oversikt over hytteeieres adresser og sende 
henvendelse om medlemskap, er muligens ikke iht GDPR  

Arrangementer som Påskegøy bør kunne brukes til å verve medlemmer. 

Mange hytteeiere er opptatt av skiløyper og skitrekk, det er viktig at velet viser 
at dere jobber med dette 

Innspill om at velet bør samarbeide med Turistforeningen for å markedsføre 
muligheter i området, inkludert å få opp skilt på ulike språk for de mange 
utenlandske turistene. 

Styret tar med seg gode innspill knyttet til vervekampanjer og aktiviteter. 



 
 

Vedtak: Forslag i saken om endring av kontingent falt. Velet viderefører dagens 
kontingent, og jobber videre med å vurdere alternative modeller.  

 

SAK 7: Valg av styremedlemmer, valgkomite, revisor, eventuelle andre verv 

 

Vedtak:  

• Nicolay Eger enstemmig gjenvalgt som styreleder 
• Kristin Taraldrud Hoff enstemmig gjenvalgt som varamedlem  
• Jacob Bonnevie enstemmig valgt som nytt varamedlem 
• Pernille Bonnevie Hansen enstemmig gjenvalgt som leder for valgkomiteen 
• Knut Bryn enstemmig gjenvalgt som revisor 

Det er ønskelig med et ekstra medlem i valgkomiteen, styret oppfordrer 
medlemmer til å melde seg. 

   

SAK 8: Eventuelt 

Innmeldte saker 
a) Spørsmål til Sel komune om tilkobling til vann og avløp. Avløpsnettet er 

dimensjonert for å ta imot mer enn det som er her i dag, men man er 
usikker på om det blir tett. Styret i MV følger opp kommunen på dette 

b) Spørsmål om Sel kommune kan ta initiativ til å etablere elbil-lading på 
Mysusæter. Kjetil Eide er positiv til dette. Styret i MV følger opp 

c) Gapahuk ved strategiske utfartssteder? Styret i MV er positive til å se på 
dette 

d) Åpningstider fjellbutikk/ kafe. Flere påpeker at butikken og kafeen burde ha 
lengre åpningstider, i tråd med de ulike feriene og turistsesongene. Styret i 
MV har ingen maktmidler til å ta tak i dette, men kan snakke med 
kommunen om mulige tiltak. 

 

Øvrige innspill 
e) Hytteoppsyn? Forslag om at velet sjekker aktuelle aktører 

 



 
 

f) Opprydding av parkeringsplassen og rundt Jørgenhuken, kan velet gjøre 
noe?  

g) Fartsnivå på bilene, MV bør anmode om at folk holder lav fart 
h) Bør oppfordre Sel kommune til å bruke hjemmesiden til MV til å orientere 

om viktige hendelser 

 

Styret tar med seg innspillene i arbeidet fremover. 

 

 

 

(Epost protokollkontroll: 

kjekro@misf.no 
 
car-bon@online.no) 
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